
Zápisnica zo zasadnutia Komisie MZ pre riešenie problematiky neprispôsobivých 
občanov konaného dňa 22.11.2016 v Dennom centre, Ulica Limbová 11 Trnava, 

spojeného s prehliadkou problematických miest v lokalite Coburgova ulica 
 
Prítomní:  Ing. Jozef Čavojský, Ing. Jozef Klokner, Mgr. Rastislav Mráz, Ing. Marián Galbavý,    
                 Ing. Adam Peciar               
Ospravedlnení: MUDr. Zuzana Baková  
Hostia:     Mgr. Matej Lančarič, Ing. Ivana Mudriková, PhD., Mgr. Ingrid Huňavá, Ing. Beáta  
                Krajčovičová, Michal Nižňanský, Mgr. Simona Bangová, Jana Emanuelová,  
Sekretár: Jarmila Mrvová 
ostatní:    Mgr. Tomáš Moťovský, Mgr. Juraj Štofej, Mgr. Paulína Radimáková, Ing. Mojmír  
                Kovář, Ondrej Masnica, Tatiana Oleová 
 
 

Program: 
  

1. Prehliadka bytovky Coburgova  ulica 60 – 70, v ktorej prebiehajú rekonštrukčné práce  
2. Prehliadka priestorov, na ktorých sa buduje minifutbalové ihrisko 
3. Privítanie členov komisie a prizvaných hostí 
4. Otvorenie rokovania, schválenie programu, odsúhlasenie účasti prizvaných hostí 
5. Kontrola plnenia úloh 
6. Komunitné projekty – informácia Ing. Čavojský 
7. Oboznámenie členov komisie s aktuálnou situáciou v riešení problematiky s občanmi 

bez strechy nad hlavou, terénna práca s nimi – Mrvová, Emanuelová 
8. Oboznámenie členov komisie s aktuálnou situáciou v lokalite Coburgova – Mgr. 

Bangová 
9. Oboznámenie členov komisie s projektami v sociálnej oblasti za mesto Trnava na   

rok 2017 – Mgr. Huňavá 
10. Oboznámenie členov komisie s dosiahnutými výsledkami rómskych detí vo 

vzdelávaní a školskej dochádzke – Ing. Krajčovičová  
11. Rôzne 
12. Diskusia 
13. Záver 

  

K bodu 1 a 2:  

Členov Komisie MZ pre riešenie problematiky neprispôsobivých občanov (ďalej len „komisia“) 
a prizvaných hostí privítal Ing. Čavojský, predseda komisie, ktorý následne požiadal p. 
Štibranú, správkyňu bytov  o zhodnotenie rekonštrukčných prác na oboch bytovkách. Všetci 
prítomní si potom prezreli jeden zo 4 zrekonštruovaných bytov a tiež plochu za bytovkami, na 
ktorej sa v budúcnosti počíta s vybudovaním minifutbalového ihriska. 

K bodu 3 a 4: 

Na zasadnutie  sa dostavil potrebný počet členov komisie, a preto bola uznášaniaschopná.   
Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie, ktorý pítomných členov komisie požiadal  
o vyjadrenie sa k programu a k účasti prizvaných hostí na rokovaní komisie. Za schválenie 
programu a za účasť prizvaných hostí hlasovali členovia komisie s výsledkom: 

za: 5, zdržal sa: 0, proti: 0 

K bodu 5:  



7/2015 - vybudovať osvetlenie pred bytovkou Coburgova ulica 60 – 70   
              Z: ODaKS                                                    T: I. polrok 2017 
8/2015 - po vybudovaní osvetlenia inštalovať kamerový systém 
               Z: MsP                                                        T: II. polrok 2017                              
1/2016 - úloha splnená 
2/2016 - úloha splnená 
3/2016 - úloha splnená 
 
K bodu 6: 
 
Ing. Čavojský vyzval Mgr. Moťovského, aby prítomných oboznámil s komunitnými projektmi 
VMČ č. 5 za lokalitu Coburgova. Do konca roka 2016 sa počíta s vybudovaním sprchových 
kútov v dvoch bytoch za cenu 3.000 €. Realizácia umiestnenia kóje slúžiacej na náradie sa 
presúva na I. polrok 2017 po asanácii časti bytovky Coburgova ulica 60 - 70. 
 
K bodu 7: 
 
Jarmila Mrvová, pracovníčka  referátu  sociálnej  pomoci  občanom   MsÚ v  Trnave  
oboznámila  prítomných s aktuálnou situáciou vo využívaní sociálnych služieb zo strany 
mesta pre občanov, ktorí sú bez domova. Mgr. Huňavá, vedúca odboru sociálneho, 
prítomným predstavila pani Janu Emanuelovú, ktorá bola prijatá na terénnu prácu s občanmi, 
ktorí sú bez domova. Menovaná prítomných oboznámila so svoji získanými poznatkami 
v práci s nimi, podrobne opísala projekt Streetwork v meste Trnava. Svoje poznatky 
prezentovala aj pani Olejová, ktorá pracuje v občianskej hliadke a pani Emanuelovej občas 
pomáha  mapovať  uvedenú skupinu obyvateľov zdržujúcich sa v lokalite Linčianska. 
K uvedenej problematike sa vyjadril aj Ing. Mojmír Kovář, ktorý prezentoval svoje skúsenosti 
zo spolupráce s Armádou spásy a jej úspešnou činnosťou  s problémovou skupinou 
obyvateľstva v Českej republike. Zároveň ponúkol mestu spoluprácu.  
 
 
K bodu 8:  
  
Mgr. Bangová prítomných oboznámila s finančnou podporou z Nadácie Klubu priateľov 
Trnavy a z nadácie Jána Korca. Finančné prostriedky boli použité pre šesť maloletých detí 
z Coburgovej ulice na internátne vzdelávanie, kúpu školských pomôcok a kúpu cestovných 
čipových kariet na MHD. Zástupca primátora, Mgr. Tibor Pekarčík finančne podporil (kúpou 
kopačiek a haloviek) troch talentovaných futbalistov v projekte Futbalisti z Coburgovej 
v školskom roku 2016/2017, a tiež vybavil sponzoring zo strany športovej predajne Demi 
šport, ktorá poskytla 3 balíky športového oblečenia pre malých futbalistov. 
 
K bodu 9: 

Mgr. Huňavá oboznámila prítomných s potrebou dobudovať v meste Trnava systém 
krízového bývania pre potreby sociálne odkázaných občanov, ktorý mestu chýba. V rozpočte 
mesta sú už vyčlenené finančné prostriedky na vybudovanie útulku pre jednotlivcov na 
Coburgovej ulici 26 - 28, a tiež pre rodiny na Čulenovej ulici. Prítomným dala do pozornosti 
Komunitný plán sociálnych služieb mesta Trnavy na roky 2016 – 2020. 

K bodu 10: 

Riaditeľka ZŠ Gorkého ulica Ing. Beáta Krajčovičová prítomných oboznámila s dosiahnutými 
výsledkami v procese vzdelávania rómskych detí za školský rok 2015/2016. Ocenila, že ich 
škola bola vybraná do národného projektu Škola otvorená všetkým. Projekt sa začne 
realizovať priamo na školách od januára 2017, trvať by mal 2,5 roka a bude zameraný na 
inkluzívne vzdelávanie. Bude vytvorený inkluzívny tím, ktorého súčasťou budú traja asistenti, 



špeciálny pedagóg a sociálny pedagóg, prostredníctvom ktorých budú zabezpečovať okrem 
iného celodenný výchovný systém s cieľom eliminovať školskú neúspešnosť. 

K bodu 11: 

So svojou činnosťou oboznámili prítomných páter Michal Nižňanský, ktorý uviedol, že vidí 
malé, ale pozitívne zmeny v správaní rómskych občanov. Riaditeľ Komunitného centra 
Koburgovo Mgr. Juraj Štofej prítomným predstavil činnosť centra, kde pracujú s klientelou, 
ktorá je široká. Pomáhajú im aj dobrovoľníci, z ktorých Mgr. Radimáková bola aj osobne 
prítomná.  

K bodu 12: 

V diskusii vystúpil Mgr. Lančarič a ocenil prácu všetkých organizácií, ktorých zástupcovia sa 
zúčastnili na zasadnutí komisie. Konštatoval, že život v uvedenej lokalite sa postupne  
zlepšuje, ale zároveň uviedol, že je to beh na dlhé trate. Snahou mesta bude systematicky 
pracovať, rozširovať terénnu službu a podporovať potrebné zmeny v legislatíve. Prednostka 
MsÚ v Trnave Ing. Mudriková všetkým prítomným poďakovala za prínos jednotlivých 
organizácií občanom, ktorí si vyžadujú osobitnú starostlivosť v lokalite Linčianska. 

K bodu 13: 

Predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil rokovanie. Ďalší termín 
rokovania komisie nebol stanovený. Komisia zasadne aktuálne podľa potreby. 
 
Zápis vyhotovila dňa: 28.11.2016 
Jarmila Mrvová, sekretár komisie 
 
Schválil dňa: 29.11.2016  
Ing. Jozef Čavojský, v.r., predseda komisie 

 

 


